
 
 
 

 
 
 

Liberalerna Skellefteå  

INTERPELLATION TILL SOCIALNÄMNDENS ORDFÖRANDE  

 
I drygt ett decennium har Liberalerna Skellefteå jobbat med frågan om att bygga ett hospice i Skellefteå. 

Motion efter motion, interpellation efter interpellation, debattartikel efter debattartikel och till sist lyckades vi 

och vi fick majoritetsstöd och bifall till motionen. Detta hände för ca 5-6 år sen. Nästan alla partier var vi då, 

och det är vi idag också, överens om att det finns ett behov av ett hospice i Skellefteå. När ärendet gick vidare 

så blev det stopp i regionfullmäktige. Majoriteten (S och V) ser inte det som nödvändigt.  

 

Vi, Liberalerna lyfte frågan om och om igen och under förra mandatperioden sades i kommunfullmäktige om 

att hoppet finns kvar, att frågan drivs vidare och att nya samarbetsmöjligheter skulle undersökas med region 

Västerbotten. Det har gått ett bra tag sen sist och det är ingenting nytt under solen, som man säger. 

 

MED ANLEDNING AV DETTA VILL JAG FRÅGA SOCIALNÄMNDENS 
ORDFÖRANDE: 

 

1. Hur jobbar socialnämnden med frågan om att bygga ett hospice i Skellefteå? 

2. Hur långt har man kommit i arbetet med att sondera olika samarbetsmöjligheter med region 

Västerbotten i syfte om att bygga ett hospice i Skellefteå?  

3. Vilka alternativ/förslag till hospice i Skellefteå har kommit upp under resans gång? 

4. Finns det en tidsplan om exakt när kommer Skellefteå att ha ett eget hospice? 

 

Christina Soldan (L) 

Gruppledare Liberalerna Skellefteå 

Skellefteå, 2022-01-16 


